

The International Standing Conference on the History of Education (ISCHE)
Международная постоянная конференция по истории образования (ISCHE)

ISCHE 37 will be held at Istanbul University **24-27 June 2015**

ISCHE 37 будет проходить в университете Стамбула **24-27 июня 2015**

Theme: **‘Culture and Education’**

Тема: **«Культура и образование»**

Homepage: <http://2015.ische.org/conference-theme/>

The deadline for the submission of paper is **17 November 2014**

Крайний срок представления тезисов **17 ноября 2014**

Conference fee **Стоимость участия в конференции 290 EUR**

Preamble. Purpose of this conference is to examine the relations between education and culture in the historical process. In the conference answers of following questions will be searched: What is the relationship between culture and education? What are the roles of educational reforms and educational borrowing in the cultural changes? What are the roles of educational institutions, educators, and educational materials in culture formation and transformation? How education and elements of culture such as language, religion, symbols, and routines influenced each other throughout history?

Преамбула. Цель этой конференции является изучение отношений между образованием и культурой в историческом процессе. В конференции следующие вопросы будут рассмотрены: Какова взаимосвязь между культурой и образованием? Какие роли образовательных реформ и образовательной заимствований в культурных изменений? Какие роли играют учебные заведения, педагоги и учебные материалы в формировании культуры и ее трансформации? Как образование и элементы культуры, такие как язык, религия, символы, и процедуры влияют друг на друга на протяжении всей истории?

The conference sub-themes are as follow Конференц-подтемы:

- a) Cultural paradigm and education **Культурная парадигма и образование**
- b) Agents of intercultural interact: pioneer educators of cultural exchange **Агенты межкультурного взаимодействия**
- c) Language and education: Language of instruction in Ancient-Medieval-Modern Age **Язык и образование**
- d) Religion and education **Религия и образование**
- e) Symbols, heroes, stories, and myths **Символы, герои, рассказы и мифы**
- f) Rituals and routines **Ритуалы и процедуры**

